

Sample for Reference Purposes Only. Forms have bilingual format for your convenience, but must be completed and filed with the court in English. 表格样本, 仅供参考. 为了提供便利, 表格采用双语格式, 但向法院提交的表格必须用英语填写。



CIRCUIT COURT FOR _____, MARYLAND
巡回法院 _____, 马里兰

City/County
市/县

Located at _____ Telephone _____
地址 _____ 电话 _____

Court Address
法院地址

Case No. _____
案件编号 _____

IN THE MATTER OF:
事项:

Minor's current legal name
未成年人的现用合法姓名

Address
地址

City, State, Zip
城市、州、邮政编码

FOR CHANGE OF NAME TO:
更名为:

Name petitioner wants minor to be known as
姓名申请人想要未成年人使用的名字为

PARENT'S/GUARDIAN'S/CUSTODIAN'S

CONSENT OBJECTION

TO CHANGE OF NAME OF A MINOR

(Md. Rule 15-901(c) & (e))

未成年人更名申请

父母/监护人/看护人

同意书/异议

(《马里兰州法规》第 15-901(c) & (e) 条)

NOTES: Use this form to consent to (agree) or object to (oppose) a petition for a change of name of your minor child.

注意: 使用本表格来同意(赞成)或拒绝(反对)您的未成年子女的更名申请。

- If your consent or objection is not filed with the petition for change of name of a minor, it must be filed within 30 days after you are served the Notice of Petition for Change of name of a Minor and the documents filed in this case. **If you do not file a written consent or objection within those 30 days, the court will consider your silence to be consent and may grant the name change.**

如果您的同意书或异议未随未成年人更名申请一并提交, 则必须在您收到未成年人更名申请通知和本案提交的文件后 30 天内提交。如果您在这 30 天内未提交书面同意或异议, 法院将认为您的沉默是同意, 并可能批准更改姓名。

- You can talk to a lawyer before signing this form.
在签署此表前, 您可以咨询律师。
- Changing the name of a minor will not change an existing child support obligation or paternity.
未成年人更名不会改变现有的子女抚养义务或亲权。
- Learn more at <https://mdcourts.gov/legalhelp/family/namechange>.
如需了解详情, 请访问 <https://mdcourts.gov/legalhelp/family/namechange>。

Case No. _____
案件编号 _____

I, _____, whose address is _____, whose telephone
number is _____, and whose e-mail address (if any) is _____ state that:
Your name Address Telephone number Your e-mail address

本人, _____, 地址 _____, 电话
号码为 _____, 电子邮件地址(若有)为 _____ 声明:
您的姓名 地址 电话号码 您的电子邮件地址

1. **Select all that apply:**

请选择所有适用项:

I am the parent guardian custodian of _____.
Minor's current name

我是以下未成年人的 父母 监护人 看护人 _____。
未成年人的现用姓名

I was granted custody guardianship of the minor in Case Number _____
in _____ by _____.
City/state Name of court

我在 案件编号 _____ 中获得了 _____ 的看护权/监护权。
由 _____ 授予的 _____ 市/州 法院名称

I believe that I am NOT the father of the minor, but I am listed as the father on their birth certificate.
我认为我不是该未成年人的父亲, 但我在其出生证明上被列为父亲。

2. **Select one:**

选择一项:

I **consent to** (agree) changing the minor's name from _____ to _____
Minor's current legal name

我同意(赞成)该未成年人的姓名由 _____ 变更为
未成年人的现用合法姓名

_____. I understand that I have the right to revoke my consent at
Name petitioner wants minor to be known as
any time before the court enters an order changing the minor's name.

_____. 本人了解, 我有权在法院下达更改未成年人姓名的命
姓名申请人想要未成年人使用的名字
令之前随时撤销我的同意。

I **object to** (oppose) changing the minor's name from _____ to _____
Minor's current legal name

_____. because
Name petitioner wants minor to be known as
我 **拒绝** (反对) 该未成年人的姓名由 _____ 变更为
未成年人的现用合法姓名

_____. 因为
姓名申请人想要未成年人使用的名字

3. I acknowledge that I was given the opportunity to consult with a lawyer, before signing this consent or objection.
我声明,我曾有机会在签署此同意书或异议之前咨询律师。

_____ Date 日期	_____ Signature 签名
	_____ Printed Name 印刷体姓名
	_____ Address 地址
	_____ City, State, Zip 城市、州、邮政编码
	_____ Telephone 电话
	_____ E-mail 电子邮件

Complete this section if your consent or objection is not filed with the Petition for Change of Name of a Minor.
如果您的同意书或异议未随未成年人更名申请一并提交,请填写此部分。

CERTIFICATE OF SERVICE
送达证明

I certify that on _____, a copy of this consent or objection was mailed, first-class mail, postage
Date
prepaid hand delivered to:
本人证实 _____,此同意书或异议的副本 以一类邮件的形式已通过邮资预付的
日期
邮寄 由专人送达至:

_____ Name 姓名	_____ Address 地址
	_____ City, State, Zip 城市、州、邮政编码
_____ Name 姓名	_____ Address 地址
	_____ City, State, Zip 城市、州、邮政编码

Case No. _____
案件编号 _____

Date
日期

Name of Party Serving
送达方姓名